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Document ID: TST_M_021324_0_EN_FR
Document Languages: English, French
Date: February 22, 2024
Supersedes: N/A
Valid Until: N/A 
Product(s): Moovair outdoor units with 30A or more of current draw  
Reason for Issuance: Accessory lugs for outdoor unit high-voltage wire terminals.

Description

On outdoor units with 30A or more of electrical current draw, achieving proper and secure contact at high-voltage wire 
terminals may be difficult due to wire gauge and available space. In these instances, lugs are available for purchase.

Action
Based on the electrical requirements of the unit being installed, select the appropriate accessory lug from the list 
below. Contact your local Master Group branch or sales representative for pricing and availability. 

Accessory Item Number Description
P8141 8 AWG Heavy Duty Copper Lug 1/4"
P6141 6 AWG Heavy Duty Copper Lug 1/4"

Example of High-Voltage Terminal Connection with Accessory Lugs:

These images are for illustration purposes only and are not complete representations of installation wiring;  
refer to full product installation literature and local codes as applicable.

Disclaimer
This document is intended to inform customers of useful tips for the discussed products. These tips are not required 
service items but may improve the experience of contractors and/or end-users in certain conditions. This document 
is not exhaustive in scope and should be used in combination with local code requirements and product-specific 
manuals as applicable.
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ID de document : TST_M_021324_0_EN_FR
Langues du document : anglais, français
Date : 22 février 2024
Remplace : S. O.
En vigueur jusqu’au : S. O. 
Produit(s) : Unités extérieures Moovair avec un disjoncteur de 30 A ou plus
Motif de diffusion :  Cosses accessoires pour les bornes de fils à haute tension de l’unité extérieure.

Description

Sur les unités extérieures ayant un disjoncteur de 30 A ou plus, il peut être difficile d’obtenir un contact correct et  
sécuritaire sur les bornes de fils à haute tension en raison du calibre des fils et de l’espace disponible. Dans ces cas,  
des cosses sont disponibles à l'achat.

Mesures à prendre
En fonction des exigences électriques de l’unité installée, sélectionnez la cosse appropriée dans la liste ci-dessous. 
Communiquez avec votre succursale locale ou votre représentant du Groupe Master pour connaître les prix et la 
disponibilité. 

Numéro d’article de l’accessoire Description
P8141 Cosse en cuivre robuste 8 AWG 1/4 po
P6141 Cosse en cuivre robuste 6 AWG 1/4 po

Exemple de connexion de borne à haute tension avec les cosses accessoires :

Ces images sont fournies à titre d’illustration uniquement et ne constituent pas une représentation complète du câblage d’installation; 
consultez la documentation complète d’installation du produit et les codes locaux en vigueur. 

Avertissement
Ce document a pour but d’informer les clients des conseils utiles pour les produits mentionnés. Ces conseils  
ne constituent pas des éléments d’entretien obligatoires, mais ils permettent d’améliorer l’expérience des détaillants 
et/ou des utilisateurs finaux dans certaines circonstances. Ce document n’est pas exhaustif et doit être utilisé en  
combinaison avec les exigences des codes locaux et les manuels propres aux produits, le cas échéant.


